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Katrin Wicén, PRO 

Birgitta Airas, SPF 

Inga Lundvall, SKPF 

 

Ersättare  Torbjörn Sundsgård, SPF 
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Håkan Jarmar, SPF 

Ann-Marie Strömberg, SPF 

Pia Delehag, PRO  

 

Övriga närvarande Eva Alama Avdelningschef  

Annelie Johansson Sekreterare 

 

Justerare   Christer Bertling (PRO), Birgitta Airas (SPF) 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Vice ordförande öppnar mötet och dagordningen godkändes. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Christer Bertling, PRO – via länk 

Irene Svensson, SPF 

Katrin Wicén, PRO 

Birgitta Airas, SPF 

Inga Lundvall, SKPF 

 

Ersättare: 

Ing-Britt Falk, PRO 

Ann-Marie Strömberg, SPF 

Pia Delehag, PRO 

 

Förhindrade:  

Torbjörn Sundsgård, SPF 

Håkan Jarmar, SPF 

§ 2 

Val av pensionärsrådets ordförande och viceordförande 

Pensionärsrådet valde Irene Svensson, SPF som ordförande och 

Christer Bertling, PRO som vice ordförande i Hägersten-Älvsjö 

stadsdelsnämnds pensionärsråd 2024. 

§ 3 
Val av justerare 

Christer Bertling PRO och Birgitta Airas SPF valdes att justera 

dagens protokoll. Justering av protokollet sker 19 januari via mejl. 

§ 4 
Aktuell information från förvaltningen 

Eva Alama, avdelningschef för äldreomsorg informerade om: 

 

 Nya Socialtjänstlagen 

En omställning till framtidens socialtjänst – en långsiktigt hållbar, 

mer förebyggande och kunskapsbaserad socialtjänst för att möta 

dagens samhällsutveckling. Nya lagen kommer att bidra till en 

helhet bland annat genom att den ska främja jämlika och jämställda 

levnadsvillkor. Ha ett förebyggande perspektiv och vara 
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lättillgänglig. Möjlighet att tillhanda hålla insatser utan 

behovsprövning. Tänkt att träda i kraft i juli 2025.  

Förvaltningen håller på att rekrytera en projektledare med ansvar 

för omställningen till den nya socialtjänstlagen. Projektledaren 

arbetar för hela socialtjänsten och ska samverka med de övriga 

stadsdelarnas projektledare samt med socialförvaltningen och 

äldreförvaltningen i omställningsarbetet. 

Rådet önskar att ha nya socialtjänstlagen som en stående punkt på 

dagordningen och att projektledaren deltar på rådets sammanträden 

regelbundet för att hålla rådet uppdaterad i arbetet.  

Rådet får presentationen utskickad med protokollet. 

 

 Verksamhetsberättelsen 

Rådet får en genomgång av äldreomsorgens arbete under 2023 som 

kommer att presenteras i verksamhetsberättelsen för 2023. 

Verksamhetsberättelsen är ännu inte färdig eller beslutad om men 

äldreomsorgens text är i stort klar. Presentationen skickas med 

protokollet till rådet. 

 

 Covid 

Ingen ny information har framkommit om utbrott gällande Covid, 

verksamheterna har läget under kontroll. Rekommendation om 

source control nivå 1gäller fortfarande i verksamheterna. Det har 

under december lite högre sjukfrånvaro men det är osäkert på om 

det beror på Covid eller förkylning.  

 

§ 5 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 21 december 2023 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Stadsdelsnämndens sammanträde 2 januari 2024 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

KPR:s sammanträde 5 december 2023 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Pensionärsrådets sammanträde 13 december 2023 
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Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

§ 6 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Ärende 6 Revidering av lokala regler för stöd till föreningar 

Rådet vill påminna om att de har en representant som ska vara med 

i referensgruppen för föreningsbidrag men representanten har inte 

har hört något. Rådssekreteraren kommer kontakta tjänstemannen i 

förvaltningen och påminna om rådets representant. 

Ärende 10 Samråd om ny tunnelbana till Älvsjö 

Rådet vill lyfta att det är bra med en utbyggnad av kollektivtrafiken 

(T-bana till Älvsjö) – I området kommer mässområdet att rivas och 

bostäder, arbetets platser och ett idrottsnav skall anordnas. 

Stationsbyggnaden skall utföras så att vi äldre skall ha lätt att tas 

oss fram genom bra skyltanvisningar, rulltrappor och hissar. Det är 

också viktigt att rulltrappor och hissar fungerar och att de 

underhålls.  

De tillfälliga arbetsytorna kring Älvsjö IP bör säkras så att barn, 

ungdom och vuxna utan störningar har tillgång till idrottsplatsen 

under byggnationstiden. Vi har tidigare lämnat yttrande och 

synpunkter som skall beaktas under byggtiden. 

§ 7 
Övriga frågor 

Rådet har inga övriga frågor. 

 

 

 

Nästa sammanträde är 14 februari kl. 10:30 


